

# 4天3晚澳门 **送** 5天4晚台北+台中



**第一天 吉隆坡 → 澳门** 机上用餐  
 澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5★  
 抵达后，送往办理入住酒店手续后自由活动。

**第六天 台北** 早1-1-  
 台北金色年代或同级3★  
 今天全天自由活动。

**第二天 澳门** 早/午/1-  
 澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5★  
**【大三巴牌坊】**世界文化遗产充满着浓郁宗教气氛，68级石阶使整个建筑显得魁梧壮观。**【大炮台】**创建于1617年，名为圣保禄炮台。**【恋爱巷】**充满欧陆风情；民间传说如果单身人士走过恋爱巷，不久就会遇上期待的爱情。**【澳门回归纪念馆】**澳门回归中国时两国互相赠送贺礼展品的地方。午餐享用葡式维景自助午餐。**【龙环葡韵博物馆】**是澳门八景之一，有葡式住宅、教堂、公园等如诗似画的迷人景致**【官也街】**是著名食街。**【银河钻石秀】**是银行酒店的表演节目**【威尼斯人度假城】**以威尼斯水乡为主题，建筑装饰充满异国风情。

**第七天 台北 台中** 早/1-1-  
 台中拓程酒店或同级3★  
 游览**【彩虹眷村】**被知名旅游杂志孤独星球选为「世界的秘密奇迹」景点。**【台中港MITSUI OUTLET PARK】**以海洋为概念，结合航海旅游、时尚生活、娱乐体验，在此可尽情享受台中港一日生活新体验。打卡**【高美风车风景】**远远地看到超大风车，一整排风车共九大四小，感觉超壮观的！**【逢甲夜市】**是台中市一个充满活力和热闹的夜市。以多样的台湾街头美食而闻名，也是美食爱好者和旅行者必访的目的地！

**第三天 澳门** -/1-1-  
 澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5★  
 今天全天自由活动。

**第八天 台中 → 澳门 → 吉隆坡** 早/机上用餐  
 早餐后，前往机场，结束行程。

**第四天 澳门 → 台北** 机上用餐 1-1-1-  
 台北金色年代或同级3★  
 抵达台北后送往酒店入住。



**第五天 台北** 早1-1-1-  
 台北金色年代或同级3★  
 今天全天自由活动。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

**Tour Code: 8M-RMQ** (Updated: 01-SEP-2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203166-T)  
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD  
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

# 4D3N MACAU **Free** 5D4N TAIPEI+TAICHUNG



## DAY 1 Kuala Lumpur → Macau MOB

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★  
Assemble at KLIA for your flight to Macau. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

## DAY 2 Macau M/L/-

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★  
【Ruins of St. Paul's】The world cultural heritage is full of religious atmosphere, and the 68 stone steps make the whole building look majestic and magnificent. 【Monte Fort of Macau】Founded in 1617, it is called Fortress of St. Paul. 【Love Lane】Full of European style; folklore says that if a single person walks through Love Lane, he will soon meet the love he expects. 【Handover Gifts Museum of Macao】The place where the two countries exchanged gifts and exhibits when Macau returned to China. Enjoy the Portuguese-style Viejo buffet lunch for lunch. 【Taipa Houses】One of the eight scenic spots in Macau, it has Portuguese-style houses, churches, parks and other charming scenery like poems and paintings. 【Rua do Cunha】is a famous food street. 【Galaxy Diamond Show】is a performance program of the Bank Hotel. 【Venetian Resort City】is themed on Venice Water Village full of exotic style.

## DAY 3 Macau -/-/-

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5★  
Today free and easy.

## DAY 4 Macau → Taipei MOB/-/-

Taipei Golden Age Hotel or similar 3★  
Pick up at the airport, transfer to Taoyuan County. After check in, free at own leisure.

## DAY 5 Taipei B/-/-

Taipei Golden Age Hotel or similar 3★  
Today free and easy.

## DAY 6 Taipei B/-/-

Taipei Golden Age Hotel or similar 3★  
Today free and easy.

## DAY 7 Taipei → Taichung B/-/-

Taichung The Galerie Hotel or similar 3★  
Visit [Rainbow Military Village] which was selected as the "Secret Wonder of the World" by the famous travel magazine Lonely Planet. [Taichung Harbor MITSUI OUTLET PARK] takes the concept of the ocean and combines sailing tourism, fashion life, and entertainment experience. Here you can enjoy a new one-day life experience in Taichung Harbor. [Gaomei Windmill Scenery] see the super large windmills from a distance. There are nine large and four small windmills in a row. It feels super spectacular! [Fengjia Night Night Market] is a vibrant and lively night market in Taichung City. Famous for its diverse Taiwanese street food, it is also a must-visit destination for food lovers and travelers!

## DAY 8 Taichung → Macau → Kuala Lumpur B/MOB

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taichung Airport. Home Sweet Home!



Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8M-RMQ (Updated: 01-SEP-2024)